

Mr Anthony Neoh, SC

Adviser, Standing Committee on China Practice Development,
Hong Kong Bar Association

Anthony Neoh, SC was called to the English Bar in 1976, and was admitted to the Hong Kong Bar in the same year. He commenced practice at the Hong Kong Bar in 1980 and was appointed Queen's Counsel in 1990 (retitled Senior Counsel in 1997). Prior to commencing legal practice, he was a civil servant with the Hong Kong Government for 13 years. From 1995 – 2004, he left legal practice to serve in the Hong Kong Securities and Futures Commission (1995-1998) and the China Securities Regulatory Commission (1999-2004). On resumption of legal practice in 2004, his practice was mainly in civil and commercial litigation and international arbitration.

梁定邦资深大律师

香港大律师公会中国业务发展常委会顾问



梁定邦资深大律师在1976年取得英格兰大律师资格，当年也取得香港大律师资格。1980年开始执业，1990年被委任为英皇御用大律师(1997后该资格易名为《资深大律师》)。执业之前，为香港政府公务员13年。1995-2004年，离开大律师执业行列，服务于香港证监会(1995-1998)及中国证监会(1999-2004)。2004年重返执业行列，主要从事民商法诉讼案件与国际仲裁。